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معاون وزیر ارتباطات: اطلاعات وزارت 
علوم دیر به دست ما رسید
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به منظور ساماندهی بازار حوزه فاوا 
و به درخواست وزارت صمت

حجم و تنوع کالاهای دست 
دوم حوزه فاوا برآورد شد

آیفون ۱۲
 با چه ویژگی هایی

 به بازار می آید

آغاز چهارمین سال 
فعالیت مرکز فناوری 
سامسونگ-امیرکبیر

مکاتبات کاغذی در بانک 
مرکزی ممنوع شد

صفحه2

وزیر علوم در نامه ای به وزیر ارتباطات اعلام کرد: بررسی های میدانی از دانشگاه ها نشان می دهد ابلاغیه 
کاهش تعرفه اینترنت به اپراتورهای ارایه دهنده خدمات پهنای باند هنوز جنبه عملیاتی نیافته است.

معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات اعلام کرد: اطلاعات سایت های آموزشی از سوی وزارت علوم دیر 
به دست ما رسیده است اما اکنون بعد از دریافت اطلاعات کامل از وزارت علوم، سایت های آموزشی از امروز 

)دیروز( به صورت رایگان در اختیار همگان قرار گرفته است.
ایرن�ا- حس��ین ف��لاح جوش��قانی« درب��اره درب��اره نام��ه وزی��ر عل��وم ب��ه وزی��ر ارتباط��ات برای 
فع��ال نش��دن اینترن��ت رای��گان ب��رای دانش��گاه ها و س��ایت های آموزش��ی گف��ت: ت��ا س��اعت ده 
 صبح روز س��ه ش��نبه نامه ای از وزی��ر علوم   ب��ه وزارت ارتباطات نرس��یده ب��ود ولی خب��ر را خبرگزاری

 فارس خواندم.
فلاح جوشقانی با اشاره به اهمیت موضوع آموزش و دستور وزیر ارتباطات گفت: از وزارت علوم درخواست 
کردیم لیست س��ایت های آموزشی دانش��گاه ها را  ارس��ال کنند تا تمامی کاربران از این سایت ها بصورت 
رایگان استفاده کنند. ولی اطلاعات فنی لیستی که ارسال شده بود کامل نبود بر همین اساس درخواست 
کردیم این اطلاعات بصورت کامل برای ما ارسال شود که اطلاعات تکمیلی به دست ما نرسیده بود اما پس 
از  پیگیری، لیست تکمیل ش��ده را دیروز از وزارت علوم دریافت کردیم که بلافاصله به همه اپراتورها برای 
 اجرایی شدن ابلاغ شد. از امروز اینترنت سایت های آموزشی مورد اس��تفاده دانشجویان در همه اپراتورها

 رایگان است.

در نامه وزیر علوم به وزیر ارتباطات اعلام شد:

 کاهش تعرفه
 اینترنت دانشگاه ها
محقق نشده است

رییس کار گروه ارتباطات و فن��اوری اطلاعات مجلس گفت: بای��د توافقی میان وزارت 
ارتباطات و صداو سیما صورت بگیرد چراکه نمی خواهیم از طریق جنگ و جدال وارد شویم.

رمضانعلی سبحانی فر رییس کار گروه ارتباطات و فناوری اطلاعات مجلس، در واکنش به 
صحبت های وزیر ارتباطات در مورد فرکانس هایی که در اختیار صداو سیما هستند، گفت: 
مجلس در زمینه بازگشت مجدد فرکانس ها از صدا و س��یما به وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، نمی تواند کاری کند چراکه در این رابطه قانون وجود دارد و براساس همین قانون 
فرکانس ها در اختیار این وزارتخانه است. این دو باند فرکانسی 700 و 800 که قبلا به صدا 

صفحه 2 و سیما واگذار شده، بلا استفاده است و استفاده بهینه از آن نمی شود.

قوانین فوروارد پیام 
در واتس اپ سختگیرانه تر 

می شود

رییس کار گروه ارتباطات و فناوری اطلاعات مجلس:

درباره فرکانس های اختلافی
کاری از دست مجلس ساخته نیست

کمیسیون سخت افزار سازمان نظام صنفی 
رایانه ای در نامه ای به مدیرکل صنایع برق و 
الکترونیک وزارت صنع��ت، معدن و تجارت 
اعلام برآورد اولیه ای از حجم و تنوع کالاهای 

دست دوم ارایه کرد.

بررسی نیویورک تایمز نشان می دهد

تغییر رفتار آنلاین آمریکایی ها 
پس از شیوع ویروس کرونا
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